
 

 

Beszámoló a Zonta Club Szombathely 2017. június 1. és 2018. május 31. közötti 

tevékenységéről 

 

 

 

Klubunknak, a Zonta programév szerint végzett tevékenységét az alábbiak szerint tekintjük át. 

Ezzel a két éves időszakra szóló vezetőség mandátuma május végén lejár. A 14 fős tagságból 

2016-ban megválasztott vezetőségből (P. Toldi Márta Dr.(PhD) elnök; Mák Károlyné alelnök; 

Huszárné Török Katalin titkár; Doma Móni Gizella kincstárnok) a titkár, decemberben 

bejelentett kilépésével, kivált. Klubunkból további egy tag, Békés Péterné ugyancsak 

megszüntette tagságát. 2017. december 1. és 2018. április 1. között viszont három tagjelölt 

érkezett. A változásokat a tagnyilvántartásba bejelentettük. A pénzügyi tevékenységet 

Tancsics Flóriánné és Hortobágyi Ágnes segítette.  

 

 

A programév tartalmi áttekintése 

 

 

Nemzetközi hálózat részeként, saját térségünk kihívásaira figyelve 

 

Klubunk a Nizzában (2016) megtartott világtalálkozón megállapított célok és prioritások 

szerint végezte tevékenységét. A tárgyévben is részt vettünk minden, szervezetileg 

megszabott hálózati programon, District és Area találkozón, és megosztottuk 

tapasztalatainkat. (Area meeting St. Pölten, Linz, District konferencia Brixen.) A ZI, a District 

és az Area vezetésétől érkező tájékoztatókat klubesteken megbeszéltük, a kérések, javaslatok 

teljesítésére törekedtünk. A szűkös anyagi lehetőségeink miatt a külföldi klubok 

meghívásainak csak ritkán tudtunk eleget tenni (a ZC Burgenladnál két alkalommal tettünk 

látogatást: kabaréest, jótékonysági piknik), és a magas regisztrációs költségű témanapokról 

szintén kényszerűen távol maradtunk. 2018 februárjában megérkezett hozzánk Dr. Elisabeth 

Tahler DC 14 kormányzó levele, amelyben bejelentette saját, és Beatrice Svoboda Area 01 

igazgató mandátumának május 31-én esedékes lejártát, és tájékoztatást adott a 2018-2020 

közötti új vezetőségről.  A következő időszakban kormányzó: Ina Wässerling ZC Erfurt, A 01 

igazgató: Heike Schmidt ZC Feldbach. 

 

A hazai klubok közül rendszeres meghívást kapunk Hévízről és Veszprémből, a tárgyévben is 

három alkalommal eleget tettünk az invitálásnak. Szombathelyen csatlakoztunk a társklubok 

rendezvényeihez. (Lions bál és Adventi Gála, Rotary bál, Soroptimist Márton-napi libaebéd, 

Mellrák elleni séta) 

 

Jószolgálati tevékenységünket a ZI alapértékei szerint folytattuk. Leginkább a hátránnyal élő 

gyermekek és családok, a sajátos nevelési igényű gyerekekkel foglalkozó intézmények felé 

fordultunk. (Adományok, ajándékok, támogatások célba juttatása.) Adventi koncertünk a 

Művészeti Szakgimnázium ének- és zenekarának partnerségével, valamint a Premontrei 

Gimnázium befogadásának, a WSSZ művészeinek köszönhetően valósulhatott meg ismét 

nagy sikerrel, egyúttal jótékonysági tevékenységünket is megalapozta. Ebben a programévben 

vendégeink érkeztek, a ZC Burgenland tagjai is megtisztelték programunkat.  

 

 



 

 

Továbbra is szívesen fogadták az iskolák a saját szakértőnk által megvalósított, az „Agresszió 

bennünk van?” című érzékenyítő rendhagyó órákat. (Műszaki Szakgimnázium, Paragvári 

iskola) Az agresszió elleni programnapokon új kezdeményezésként meghívtuk a NANE 

Egyesület „Szívdobbanás” című ifjúsági foglalkozását, amelyen pszichológusok a 

kiegyenlített párkapcsolat témában beszélgettek a 15-18 éves korosztállyal a Nagy Lajos 

Gimnáziumban. A beszámolási időszakban folytattuk az Aranyhíd iskola diákjainak 

ajándékozott rendhagyó zenés programot (Tavaszi Zsongoda). Támogatóként hozzájárultunk 

a Kanizsai Dorottya Gimnázium által szervezett nemzetközi diáktalálkozó, az EuroWeek 

megrendezéséhez, konkrétan a Páneurópai Parkban tett kiránduláshoz. Klubunk 

tevékenységének megismertetésére „Nyílt napot” tartottunk, melynek nem titkolt célja az volt, 

hogy megnyerjünk új, elkötelezett tagokat. A programévben az Oladi Szakgimnázium diákjai 

vettek részt YWPA pályázatunkon, melynek klubszintű díjazásához szívesen biztosított 

helyszínt az iskolavezetés. 

 

Jószolgálati tevékenységünk lehetőségének fenntartásához folytattuk „Az átváltozás öröme” 

/Arcfestés alkalmakon való részvételt. Adományalapunkat azonban leginkább új 

kezdeményezésünkkel, a „Rózsa nap - jótékonysági est” (2018. 03.10.) megrendezésével 

sikerült megerősítenünk, „A nő tükörben” című zenés irodalmi est és bál támogatói 

hozzájárulásaival. Erre az alkalomra megalapítottuk „Az önzetlenség rózsája” emléklapot a 

Zonta célokért hosszú időn át elkötelezetten dolgozó személyiségek elismerésére. Első 

alkalommal Dr. Pethő Józsefné Dr. Pungor Zsuzsanna klubunk alapító tagja, a Zonta 

Alapítvány a Mozgássérült Gyermekekért első elnöke vehette át. 

Kiemelt partnerünk a Micimackó Óvoda, a kezdeményező kapcsolattartást, az alapítvány 

ügyeinek gondozását Somogyi Miklósnénak köszönhetjük. 

 

Együttműködtünk a Civil Információs Központtal, sajtó-reggeliken törekedtünk a 

nyilvánosságot széleskörűen tájékoztatni, és a média érdeklődését felkelteni.  Klubunk 

tevékenységéről számos alkalommal jelent meg tudósítás különböző orgánumokban. 

Honlapunk és FB oldalunk teljes körű tájékoztatást adott tevékenységünkről, Doma Móni és 

az elnök feladatvállalásával. A fotózásban Asbóth Erzsébet munkájára számíthattunk. 

A Zonta levelezés és honlap tartalmainak tárolására tárhelyet váltottunk, honlap szerkesztőnk 

közreműködésével korszerűsítettük a honlapot. Klubunk népszerűsítéséhez egységes arculatú 

PR anyagok készültek tartós használatra. (Roll-up, szórólap.) 

 

 

Működésünk anyagi feltételeiről 

 

Klubunk 14 fővel kezdte a programévet, most, a beszámoló idején a régiek közül csak 12 

hölgy vállalja a tagságot, de nagy örömünkre, három új tag csatlakozott hozzánk, vállalva a 

tagdíjfizetést: Horváthné Kocsis Henrietta, Mészáros Réka, Tamás-Horváth Beatrix.  A havi 

kötelező nemzetközi tagdíj mellett sok személyes áldozatot hoztunk azért, hogy a klub céljai 

teljesülhessenek. (Külföldi megbeszélések költségei, YWPA klubszintű jutalmazás, 

társklubok rendezvényein való részvétel). Emellett rendszeres pályázók vagyunk Szombathely 

városnál és a Nemzeti Együttműködési Alapnál. A NEA működés-támogatási pályázatán 200 

ezer Ft-tal, Szombathely városnál pedig 100 ezer Ft-tal elszámoltunk.  

 

 

 



 

 

Az SZJA 1%-a sajnálatos módon egyre gyérebben nyújt lehetőséget a klub számára. (2017-

ben az előző évi szja-ból 58.758 Ft érkezett.) Ugyanakkor annak is örülhettünk, hogy két cég, 

egy önkormányzat és magánszemély is ajánlott fel adományt részünkre, a klub működésének 

támogatására. (2 X 30 ezer + 100 ezer + 20 ezer Ft). A bekerülési költségek fedezete után 

„Adventi hangversenyünk” és „Rózsa nap” jótékonysági estünk (100 ezer + 423 ezer Ft) 

támogatói adományai jószolgálati tevékenységünk számára felhasználható forrást nyújtottak 

és nyújtanak a következőkben is. A tagság nevében köszönet illeti Pócz Gábornét és Tancsics 

Flóriánnét a sok munkával járó pályázati tevékenységért. Lakos Józsefnének pedig önzetlen 

virág adományaiért lehetünk hálásak, már sok-sok év óta.  

A pénzügyi beszámoló a közhasznúsági beszámolóhoz kapcsolódva, a hazai adójogszabályi 

határidők szerint készül a 2017-es naptári évről. 

 

A 2017-18-es programév adományozási tevékenységéről 

 

Támogatásban részesültek:  

Micimackó Alapítvány (foglalkozási, gondozási eszközök)                                24 ezer Ft 

Adventi ajándékcsomag négy családnak                                                              32 ezer Ft 

KDG Baráti Kör: EuroWeek diáktalálkozó                                                          40 ezer Ft 

Vígh Andrea részére, Kozma András gondozásához                                           20 ezer Ft 

YWPA klubszintű jutalmazás  3 főnek                                                                 35 ezer Ft 

Aranyhíd Integrációs Központ (zenés délelőtt: Tavaszi Zsongoda)                     55 ezer Ft 

Mersics Lili, a Művészeti Szakgimn. diákja (kottaállvány, kották)                      15 ezer Ft 

ZI Alapítványok (YWPA, ZISVAW)                                                                  106 ezer Ft 

                                                    

 

Összességében megállapíthatjuk, hogy kis klubunk ebben a programévben is változatos 

tevékenységet hajtott végre. Köszönettel tartozunk önkénteseinknek, a közösségi szolgálatra 

jelentkező diákoknak, hogy önzetlen munkájukkal egy-egy alkalommal hozzájárultak 

programjaink sikeréhez. Klubunk tagjai önzetlenül, szívvel-lélekkel dolgoztak, hogy 

vállalásaikat teljesíthessék, hogy támogató, szolgáltató civil szervezetként aktívan legyünk 

jelen a helyi társadalomban. 

 

 

 

 

 

                                                                                                Pallósiné Dr. Toldi Márta PhD 

                                                                                                                 elnök 

 

 

Melléklet: Eseménynaptár  

 

 

 

 

 

 

 


